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VOETBAL

Den Hoorn werkt 
met Mondriaan
Vanaf het nieuwe seizoen 
gaat de  roC Mondriaan 
opleiding lifestyle, Sport 
en Bewegen samenwerken 
met SV den Hoorn. Twee-
dejaars-studenten zullen 
de KnVB opleidingen VC 1 
pupillen en VC 1 junioren 
volgen. derdejaars zullen 
voor Voetbal Kader Coach 
en Videoanalist B ervaring 
in de praktijk opdoen. ,,Wij 
streven naar een gelijk-
waardig aanbod in facilitei-
ten, inhoudelijk programma 
en begeleiding’’, aldus 
Martijn van oevelen na-
mens de club.

VOETBAL

Westlandia loot 
duel met Quick
de loting voor de eerste 
voorronde van het toer-
nooi om de KnVB beker 
heeft een streekderby op-
geleverd. Westlandia 
neemt het op eigen veld 
op tegen Quick. de naald-
wijkers plaatsten zich als 
halvefinalist van het dis-
trictsbekertoernooi voor 
de ‘grote’ beker. Quick 
heeft als derdedivisionist 
automatisch toegang tot 
het voorportaal van het 
landelijke bekertoernooi. 
de clubs uit de tweede di-
visie stromen in de tweede 
voorronde in.

 c Arantxa Rus haalt herinneringen op bij toernooi in achtertuin

‘Als ik in deze regio ben, 
voelt het echt als thuis’

Stan Wagtman
Wateringen

Toen Arantxa Rus maandag De 
Rhijenhof op kwam lopen, kwam 
het allemaal weer terug. Even zag 
ze zichzelf weer als kind dartelen 
over het terrein, waar vroeger de 
districtstrainingen plaatsvonden. 
,,Het is hier in de loop der jaren 
nauwelijks veranderd”, lacht Rus. 
,,Ik heb hier toen ik jong was vaak 
getraind. Dan stond ik in de tennis-
hal om 8.00 uur ballen weg te slaan. 
We hadden een leuk en gezellig 
clubje. Als klein meisje had ik altijd 
zin om hier te komen spelen.”

Ze doet haar verhaal aan een hoge 
tafel in het donkere horecagedeelte 
van De Rhijenhof, ondertussen 
happend uit een pokebowl. Rus 
oogt ontspannen, op haar plek. Ze 
voelt zich op het tennispark - net als 
vroeger - thuis. Al had ze deze week 
diep van binnen niet in Waterin-
gen, maar in Londen willen zijn. De 
Monsterse kwam de kwalificaties 
van Wimbledon echter niet door, 
waardoor ze plots haar handen vrij 
had. Het maakte deelnemen op De 
Rhijenhof een kleine stap.

,,Als dit toernooi in Groningen 
was geweest, had ik niet gespeeld”, 
vertelt Rus, voor wie het een 
win-winsituatie was, aangezien ze 
nu een weekje naar huis kon. ,,Zelf 
woon ik al zo’n drie jaar in Barce-
lona om te trainen, dus ik ben niet 
vaak in Nederland. Maar ik ben op-

gegroeid in Monster en een groot 
deel van mijn familie woont daar. 
Er kunnen flink wat mensen ko-
men kijken. Dat maakt zo’n week 
anders dan normaal.”

Uiteten met familie
Want waar ze normaal gesproken 
bij een toernooi in het Colombi-
aanse Anapoima of het Estse Haab-
neeme vrijwel alleen maar de ten-
nisbaan, de hotelkamer en haar 
coach Julian Alonso ziet, leidt ze nu 
een week een ‘normaler’ leven. ,,So-
wieso kan ik thuis slapen. En bui-
ten het tennissen is er tijd met fa-
milie. Ik ben afgelopen weekend 
met ze uiteten geweest en ga dat 
deze week ook nog doen. Ik probeer 
te genieten. Ik zie dit als een weekje 

trainen in wedstrijdvorm. En dat in 
mijn achtertuin’’, lacht Rus.

In die achtertuin won ze al eens, 
in 2019. Maar toen behoorde ze nog 
niet tot de beste honderd speelsters 
van de wereld en had ze Kiki Ber-
tens nog voor zich als beste tennis-
ster van Nederland. Nu is ze dat 
laatste wél en de mondiale num-
mer 86. Met die ranking staat ze ver 
boven de andere deelnemende 
speelsters. Sterker nog: nooit eerder 
kwam iemand uit de top 100 naar 
Wateringen, wat Rus de publieks-
trekker én topfavoriet maakt.

De Monsterse weet dat van haar 
wordt verwacht dat ze zondag de 
beker pakt. ,,Dat zou voor het toer-
nooi het mooist zijn’’, zegt Rus, die 
dinsdag de eerste ronde tegen An-

nelin Bakker (6-1, 6-1) zonder pro-
blemen doorkwam. ,,Het is voor in-
spiratie voor de jeugd goed dat er nu 
iemand uit de top 100 meespeelt. 
De mensen vinden het daarnaast 
leuk dat ik er ben. Voor hen doe ik 
het ook een beetje. Qua ranglijst 
valt hier weinig te halen. Maar ik 
wil het toernooi wel winnen.”

Al is het alleen maar om nóg een 
fraaie herinnering te maken op de 
plek waar ze als kind al zoveel 
mooie momenten beleefde. ,,Dat ik 
het hier goed ken en het in de buurt 
van Monster is, maakt het anders 
dan alle andere toernooien. Weet 
je, ik woon in Barcelona en heb het 
daar naar mijn zin. Maar pas als ik in 
deze regio ben, voelt het echt als 
thuis.”

Na haar uitschakeling in de 
kwalificaties van Wimbledon 
had Arantxa Rus voor rust 
kunnen kiezen. Maar het BICT 
Groep ITF The Hague op De 
Rhijenhof in Wateringen, waar 
ze als kind al kwam, kon ze niet 
laten schieten.

 e Arantxa Rus speelt na haar vroege exit op Wimbledon deze week een ‘thuiswedstrijd’ op De Rhijen-
hof. FOTO FRANK VAN LEEUWEN

CRICKET

Nieuwe opzet T20-competitie slaat aan: ‘Nemen het nu serieuzer’
Quick heeft iets om voor te spe-
len. De nieuwe opzet van de 
T20-competitie geeft de cric-
keters van de hoofdklasse meer 
mogelijkheden. ,,Met pijn in het 
hart zie ik dat T20 steeds be-
langrijker wordt.”

De T20-competitie ging dit sei-
zoen op de schop. Voorheen speel-
den top- en hoofdklassers in pou-
les, waarbij de bovenste twee zich 
voor de kwartfinale plaatsten. De 
winnaars daarvan kwalificeerden 
zich voor de finaledag, die uit 
halve finales en een eindstrijd be-
staat.

Dit seizoen zijn de top- en 
hoofdklassers van elkaar geschei-

den en spelen ze een halve compe-
titie, waarbij de top 4 zich voor de 
finale plaatst. In de nieuwe opzet 
promoveert de kampioen van de 
hoofdklasse en degraderen de hek-
kensluiters van zowel de top- als 
de hoofdklasse. ,,Ik vind het wel 
een goede opzet’’, zegt captain 
Daan Vierling van hoofdklasser 
Quick. ,,Voorheen merkte je dat 
lang niet alle hoofdklassers het se-
rieus namen. Niet omdat ze dach-
ten dat ze geen kans tegen topklas-
sers hadden, maar omdat ze even 
vrij wilden en geen blessures wil-
den oplopen. Het 50-overcricket 
werd toch als belangrijker be-
schouwd. Met deze opzet merk je 
meer betrokkenheid en verant-

woordelijkheid binnen het team.”
T20 (en T10) lijkt de toekomst 

van het cricket. In de verkorte 
vorm is het gat tussen de traditio-
nele cricketlanden en de rest 
(waaronder Nederland) kleiner en 
T20 komt momenteel in alle delen 
van de wereld op. Bovendien heeft 
het als voordeel dat wedstrijden 
drie uur in plaats van een hele dag 
duren. Dat is vooral voor recrea-
tieve cricketers aantrekkelijk.

Olympische Spelen
En dan is er nog de lobby om cric-
ket, nadat het in 1900 een eenma-
lige opwachting maakte, terug op 
de Olympische Spelen te krijgen. 
Dat heeft gezien het overvolle pro-

gramma alleen kans van slagen 
met de verkorte vorm. ,,Ik ben 
bang dat T20 inderdaad steeds be-
langrijker wordt’’, zegt Vierling. 
,,Dat zeg ik met pijn in mijn hart, 
want het is niet mijn specialisme.”

Quick heeft zich vrijwel zeker 
voor de finaledag op 15 juli bij 
Bloemendaal geplaatst. Net als bij 
het 50-overcricket maakt ze dus 
kans op promotie. In welke spel-
vorm zou Vierling het liefst in de 
topklasse spelen? ,,In beide is er 
niet de wens om te promoveren, 
omdat we in opbouw zijn. Maar als 
ik moet kiezen, dan in 50-over. Dat 
is voor mij het echte cricket.”

 – Klaas-Jan Droppert
 e Daan Vierling van Quick. FOTO 
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